
   
 
 

Beantwoording schriftelijk gestelde vragen  

 
 
 

Aan: Raad  

Portefeuillehouder: Christel van Neerven  

Vragen gesteld door: LRG Fractie – Joep van Iersel 

Onderwerp: Vragen ex. art. 32 RvO LRG inzake het sportpark 

Datum: 4 oktober 2022 

  
_________________________________________________________________________________ 
 

Op 4 september 2022 ontvingen wij vragen van de LRG fractie over sportpark Van den Wildenberg op 
basis van artikel 32 Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vraag of vragen aan, met het 
daarbij behorende antwoord: 
 

1. Is het Sportpark van den Wildenberg een openbaar terrein? Mag iedereen hier gevraagd en 
ongevraagd sporten? 
Ja, het sportpark is openbaar terrein.   
Buitensportverenigingen zijn hoofdhuurder. Sporters kunnen, mits afgestemd en met 
toestemming van de desbetreffende sportvereniging, terecht op de 
buitensportaccommodaties.  
 

2. Zo ja, waarom is dat beleid anders dan in de sporthallen, waar mensen ook in de vakantie een 
balletje willen slaan of een shuttle willen meppen? (Hier moet ten alle tijden voor betaald 
worden.) 
Sporthal de Haspel (eigendom van de gemeente) wordt per uur verhuurd door de gemeente. 
Van deze hal maken verschillende verenigingen en organisaties op een vast tijdstip gebruik. 
Hier is geen sprake van een hoofdhuurder zoals het geval is bij de buitensportverenigingen. 
De gemeente fungeert hier als een ‘boekingskantoor’.  

 
3. Waarom worden de “kwetsbare” netten niet na het voetbalseizoen verwijderd uit de doelen 

om vernieling te voorkomen? 
De afspraak  is dat de aannemer de netten verwijdert na het voetbalseizoen. Dat is afgelopen 
zomer niet gebeurd bij het kunstgrasveld bij VOAB. Toen dit bij ons bekend werd hebben wij 
actie ondernomen.  
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